
 

 

A RÁKOSSZENTMIHÁLYI PLÉBÁNIA LAPJA         2024. júniusi szám 

    ”Most lettem Isten temploma” 

 

A májusvégi vasárnapok szinte zsúfoltak az ünnepektől, de idén 
különösen is sok jutott belőlük: 19-én Pünkösdkor és 26-án 

Szentháromság vasárnapján is elsőáldozó gyerekek és családjuk 
töltötte meg templomunkat. Az előkészítő és szentgyónás után így 
összesen 71 gyermek részesülhetett az Oltáriszentségben, Istennek 
hála! Segítsük őket, imádkozzunk értük, hogy mind mélyebbre fűzzék 
Jézussal való barátságukat! 
Hálás köszönet minden felkészítőnek és segítőnek! 

Kossuthné Zsóka 

       Szentmihályi 

    É l e t ü n k  
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2023. október 7-én került sor a 
Magyar Szentek Templomában a 
Caritas Hungarica Díjak 
átadására. Az ország különböző 
régiójából érkeztek a díj átvételére 
a karitász csoportok vezetői és 
munkatársai, valamint templomuk 
plébánosai. 

Ez a díj a karitász szolgálatot 
kiemelkedően végző vezetőknek 
és munkatársaiknak jutalma. 

Csekély létszámú karitász 
csoportunk a vezetőjét, Hernád 
Sándor diakónust javasolta erre a 
díjra, aki önzetlenül, szívvel-
lélekkel végzi diakónusi és 
karitászvezetői szolgálatát. Segíti 

a rászorultakat, idős, elesett 
embereket, családokat, nagycsalá-
dosokat, menekülteket. Idős 
embereket látogat meg ottho-
nukban, a szentáldozásban 
részesítve őket. Általa a kórházi 
ápolásban lévő, kiszolgáltatott 
helyzetű betegek sem nélkülözik 
Krisztus Testét, amely erőt ad 
nekik a betegség elviseléséhez. 
Türelemmel meghallgatja betegek 
gondolatait, kéréseit, és amiben 
tud, segít. Kedvességet sugárzó 
egyénisége megnyugtatja a beteg, 
szenvedő embereket. Nemcsak 
lelki vigaszt nyújt a rászorulóknak, 
hanem tartós élelmiszerrel, 

Hernád Sándor diakónus, karitászvezető kitüntetése  



 

 

3 Szentmihályi Életünk 

Fotók: helyihirek.hu 

ruhával, anyagiakkal is támogatja 
őket. Diakónusunk Jézus tanítását 
tartja szem előtt, szeretetével, 

segítőkészségével példát mutat 
mindnyájunknak. "Amit egynek a 
legkisebb testvéreim közül 
tettetek, nekem tettétek." .
(Mt.25,40). 

Ahogyan Kalkuttai Szent Teréz 
anya mondta: "Ebben az életben 
nem tehetünk nagy dolgokat. Csak 
kis dolgokat tehetünk, nagy 
szeretettel." 

Az ünnepség szentmisével 
kezdődött, melyet Spányi Antal 
püspök úr, Écsy Gábor Karitász 
igazgató, és a megjelent atyák 
celebráltak. A diakónusi szol-
gálatot, az Evangélium felol-
vasását Sándor atya végezte. 

A szentmisét követően az 
ünnepséget Herczeg Anita 
asszony nyitotta meg. Beszédé-

ben méltatta a karitász szolgálat 
fontosságát a mindennapokban, 
mert a szeretetre, egymás iránti 
türelemre, megértésre szükség 
van. Ezután a díjazottakat név 
szerint a szentélybe hívták, ahol a 
püspök úr mindenkinek átadta az 
oklevelet, igazgató úr pedig az 
aranykereszt kitűzőt. Az ünnepség 
agapéval folytatódott, kellemes 
beszélgetéssel, ismerkedéssel. 

Szívből gratulálunk Sándor 
atyának a kitüntetéséhez, és 
nagyon jó egészséget kívánunk 
további szolgálatához, Isten 
áldásával! 

Tóth Jánosné Karitász munkatárs   



 

 

Istenem! Adj szeretteimnek jó egészséget és boldogságot, hitet és 
szeretetet, igaz lelki életet, ajándékozd nekik békédet, amelyet nem 
kaphatnak meg a világtól! Engedd, hogy védelmed alatt boldog 
közösséggé váljunk, hogy mindig szeretettel és hűséggel viseljük el, 
ami ér bennünket; hogy mindig osztozzunk egymás örömében és 
bánatában! Adj erőt, hogy amikor szeretteim elcsüggednek és keserű 
csalódás éri őket, mindig vigasztalást, menedéket, támaszt 
jelenthessek számukra! Ámen 
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Június 8-án szombaton újra Plébániai Nap! 
Régen volt az előző..., de a jó hír, hogy megint lesz! 

“Arról tudják majd meg rólatok, hogy a tanítványaim vagytok, hogy 
szeretettel vagytok egymás iránt.” (Jn 13,35) 

Mire számíthatsz? 

10.00-12.00: ismerkedés a plébániánkon működő közösségekkel 

12:00-13:00: Gábor atya vezetésével megismerkedünk templomunk 
történetével, érdekességeivel Orgona simogató Ladányi Gergely 

irányításával. (A bátrak felmászhatnak a harangtoronyba.) 

13:00-14:00: közös bográcsebéd sok nevetéssel 

14:00-15:00: teremtésvédelmi előadás 

15:00-16:00: vetélkedő 

16:00-17:00: táncház 

17:15-17:45: Szentségimádás, taizé-i énekekkel 

18:00: Szentmise a Szent Mihály Kórus szolgálatával 

A nap folyamán lesznek saját portékájukat árusító kézművesek, gyerekeknek 
kézműves foglalkozások, énektanulás mindenkinek. Hozzatok sütit, mert lesz 

sütiverseny! 

Sok szeretettel várnak a szervezők: a rákosszentmihályi plébánia 
közösségei 

Mi Rád, és családodra számítunk! 
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    Első Kézből - „mini” interjú egyházközségünk  
    egyik családjával — A Kossuth-család 

Misi, ha jól tudom, te tősgyökeres 
szentmihályi vagy, Zsóka pedig 
mezőkövesdi. Hogy találkoztatok? 
 Misi: Erdélyben találkoztunk. 
Gyimesközéplokon egy néptánctáborban. 
A külkeres csoportársaimmal mentem ki 
először 1996-ban, aztán évente. 1999-
ben találkoztunk, augusztusban Erzsivel. 
Szerelem volt első látásra. 
 Zsóka: Amikor visszajöttünk Erdélyből, 
akkor levelezgettünk, meg találkozgat-
tunk. Az én szüleim akkor itt Budapesten 
éltek, de én Egerben, mert ott 
tanítottam. Elég sok levelet írtunk 
egymásnak. 
Ez még papír alapú volt, postás hozta-
vitte? 
Zsóka: Abszolút. Várni kellett rá. 
Misi: Színes tintákkal írtuk. 
Zsóka: Meg falevelekkel díszítettük...  
Mikor és hol házasodtatok össze? 
Zsóka: Mezőkövesden. Még a régi 
“kistemplomban”. Az utolsó előtti esküvő 
volt ott a mienk. 
 Addigra már biztos volt, hogy itt fogtok 
élni a kerületben? 
Zsóka: Igen. Én szerettem volna, ha 
Egerben, mert ott tanítottam, de addigra 
már biztos volt, hogy ide költözünk. 
Misi! Ti mindig itt laktatok a Pál 
utcában? 
Misi: Én ide születtem, de aztán a 
Bercsényi utcába költöztünk. Itt a 
nagyszüleim laktak a hatvanas évektől 
kezdődően. A nagyszüleim háza van elöl, 

itt volt egy kis ház, azt bontottuk le, 
annak a helyére építkeztünk. 
 Az apai nagyszülők voltak ők? 
Misi: Igen. anyukám vidéki, szikszói. 
Amikor a nagyszüleim meghaltak, utána 
költöztünk ide. De még előtte a Naphe-
gyen béreltünk egy lakást, ami nagyon 
közel volt a munkahelyemhez. 
Zsóka: Én pedig akkor már Gödöllőn 
tanítottam. A Premontrei Gimnázium-
ban. 
Te mit tanítottál? Milyen szakos vagy? 
Zsóka: Magyar-latin szakos vagyok. 
Magyart tanítottam ott, latint csak 
szakkörszerűen. Akkor még munkatár-
sam volt Balogh Péter Pius atya, aki a 
latin tanítást nagyon támogatta. De csak 
egy évet tanítottam ott, mert várandós 
lettem. Bori és Böbi is még a Naphegyen 
lévő lakásba született, de akkor már 
építkeztünk itt. 
Misi, te mivel foglalkozol. Úgy tudom a 
külkeren végeztél. 
Misi: Még a Széchényi-terv indulásakor 
egy informatikai cégnél dolgoztam, mint 
szervezetfejlesztő. Én végülis 2003 óta 
szoftverfejlesztési területen vagyok, de 
nem mint programozó, hanem üzleti 
elemző. 
Gondolom, Zsóka, a gyerekek születése 
után a gyerekekkel otthon maradtál. 
Hiszen öt gyermeketek van. Mikor jött a 
hitoktatás a képbe? 
Zsóka: Sipos Kati szólított meg, hogy 
kellene hitoktó, nem akarok hitoktató 
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lenni? Mert tudta, hogy egyébként tanár 
vagyok. Én pont gondolkodtam azon, 
hogy valami mást szeretnék csinálni. 

Nem pont tanításra vágytam. A Pázmá-
nyon ez egy éves kiegészító képzés volt. 
Ki támogatta ezt az egy évet? Hiszen ezt 
finanszírozni kellett. 
Zsóka: Gábor atya. 
Hol vannak óráid? 
Zsóka: Azokban az iskolákban, amelyek 
Szentmihályhoz tartoznak: a Hermanban, 
a Mórában, a Szent-Györgyiben, a 
Kölcseyben. Gabi nénitől meg Sándor 
atyától vettem át az órákat, meg az 
óvodák is. 
A plébánián ti nem csak ezt a hivatalos 
részt csináljátok, hanem vannak olyan 

programok, amiket ötletekkel, jelenlé-
tetekkel is támogattok. 
Zsóka: Az iskolai hittan mellett a plébánia 

életében más feladatokat is „megörö-
költünk”, pl. hittantábor, pásztorjáték, 
elsőáldozási előkészítő, és ezeken túl - 
másokkal is összefogva - vannak új 
ötleteink is… 
Úgy látom, Misi, most éppen a plébániai 
nap szervezésével foglalkozol. Emlék-
szem, más közösségi programokban is 
tevékenyen részt vettél. Volt olyan 
szilveszter, amikor a plébánia, a 
templom történetéből kvízt készítettél, 
illetve forralt sört csináltál a hálás 
közönségnek. 
Zsóka: Mindkettőnknek fontos, hogy 

Fotó: Kossuth Mihály 
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tegyünk valamit, előre mozdítsuk a 
közösséget. 
Misi: Jelenleg az utcánk közösségét 
próbálom kicsit összehozni. 
Láttam, ki van téve egy plakát az 
utcában. A ‘Grundiális’. Azt is ti 
szerveztétek? 
Misi: Igen. Jó szomszédaink vannak, de 
kettővel odébb már nem ismertük 
egymást. Ha megismerjük egymást, 
tudunk egymásnak segíteni, tudunk 
egymásra számítani. Jó lenne, ha egy jó 
közösség alakulna ki az utcánkban is. 
Kimennének az utcára az emberek, mint 
régen. Már egyre kevésbé teszik ezt meg. 
Kedves, hogy a kaputok előtt az utcán 
van egy kis pad. 
Zsóka: Azt megörököltük. Misinek a 
nagypapája nagyon jó közösségi ember 
volt. Sajnos én őt már nem ismerhettem. 
Misi: Ő könnyedén teremtett kapcso-
latokat, szervezte a közösséget. Nekem 
kicsit erőlködnöm kell. Tavaly szerveztem 
az első utcabált. Jó volt látni, hogy sokan 
szívesen mellém álltak a szervezésben az 
utca lakói közül. Pálmai Zoliék zenéltek, 
itt volt a Mirákulum Amatőr Színkör 
(MASZK), eljött a Dolce Consort BP 
Furulyaegyüttes, amiben Mári is játszik. 
A Sinthesys Sőrfőzde , ami kerületi cég, 
csapolta a sört. Közben megismertük 
egymást. Ezt kell most folytatni. Tavaly 
nagyon  jól sikerült az utcabál. Ehhez 
hasonlóan idén június 29-én, Pál naphoz 
kötődően szervezem ezt a ‘2. Pál Utca’ 
utcabált. Az utca végén van egy nagyobb 
zöld rész. Oda ki tudunk menni. Tudunk 

együtt játszani, beszélgetni, meghívunk 
egy zenekart, rendelünk büfékocsit. Idén 
a Legendából jönnek. Én most úgy 
gondolom, itt látok el missziót. 
Zsóka: Az együttes étkezést egy közös 
imával kezdtük el. 
Misi: Ami tervem még, hogy „férfisátrat” 
csinálok, ami egy férfi klub. 
Zsóka: Ez a közösségszervezési hozzáállás 
benne van a családban. Anyukád szervez-
te a nótakört, már vagy 15-20 éve. A 
Szentmihályi Esték sorozatot is ő indítot-
ta el, amit Petrovics Sándor vállalt azóta 
fel. 
Misi: Édesanyám kulturális és politikai 
személyiségeket hívott meg, többek 
között Veres András püspököt is. Még 
mindig itt a nótakör, ők is itt voltak az 
utcabálon. Magyar nótákat énekeltek, 
hívtak hozzá harmónikást,  prímást. 
A gyerekek is tovább viszik ezt a 
szervezést? 
Zsóka: Ezt még nem tudjuk, de Márika a 
furulyazenekarban és a Mirákulum Szín-
körben is részt vesz. 
A gyerekek hol tanulnak? 
Zsóka: A legkisebb még a Nériben. Misu 
most érettségizik. Ő földrajz-töri szakos 
tanárnak jelentkezett. Mári a Szent 
Gellértbe jár. Mellette atletizál. Idén 
elnyerte a ‘Jó tanuló jó sportoló’ díjat. A 
két legidősebb már a felsőoktatásban 
tanul. 
Remélem a plébániai napon is találkoz-
hatunk mindegyikőtökkel! Köszönöm 
szépen a beszélgetést!  

Hasznosi Babi 
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Rákosszentmihályi fiatalok találkozása a főpásztorral  

Április 20-án Erdő Péter bíboros, 

prímás az S4 Háló Közösségi és 

Kulturális Központban találkozott az 

Esztergom-Budapesti Főegyházmegye 

fiataljaival. ,,Mester, mit kell tennem, 

hogy az örök életre eljussak?" 

mottóval nyitotta meg az estet Babos 

Áron atya, a főegyházmegye ifjúsági 

referense. A fiatalok az érsekatya 

személyes életútja felől érdeklődtek, 

majd a hittel kapcsolatos kérdéseket 

tették fel, továbbá szerepelt néhány 

kérdés a liturgia és a papképzés, a 

politika és a hit viszonya, valamint a 

párválasztás témaköreiből. Erdő Péter 

hangsúlyozta: ,,Krisztust úgy tudjuk 

követni a mai világban, ha teljesítjük 

az állapotbeli 

kötelességeinket, 

gyakoroljuk a sze-

mélyes szerete-

tet Jézussal, 

ápoljuk a kap-

csolatainkat." Az 

est résztvevői 

voltak olyan 

fiatalok is, akik a 

papi és szerzetesi 

hivatás után 

érdeklődnek, 

kérdéseikre a 

bíboros elmond-

ta: ,,Isten kegyelme és belső 

megragadottság kell ahhoz, hogy 

valaki jó pap legyen." Az alkalom 

végén a jelenlevők feltehették 

kérdéseiket is. Ezek közül a 

legfontosabbak a beavató szentségek 

kiszolgáltatását, a fiatalok kör-

nyezetének evangelizálását, a papi 

hivatás biztos jeleit, valamint a papi 

Fotó: Haála Judit 



 

 

Mint a koraérő júniusi körte: 

Incseleg a lomb közt ígéretes zöldje, 

De ha leszakítod, savanyú is, fás is, 

Képmutató zamatába ínyed belevásik: 

 

Látod, Uram, látod, ilyen vagyok én is. 

Ahhoz, ami lennék, fiatal is, vén is. 

Fiatal is: hamar-lángú, hamarosan hülő, 

Vénecske is: sápítozó, suton ülő. 

 

Hiába hernyózol virrasztó kézzel, 

Hasztalan öntözöl mindennap mézzel, 

Haszontalan porhanyítod köröttem a 
földet: 

Maradok én, Uram, a te hálátlan zölded! 

 

Akiért annyi verítéket ontál, 

Csak ilyen, Uram, ez a félszeg kontár. 

Igéid ellen kéreg a bőre. 

Jótét helyébe jót ne várj tőle. 

 

Jóakarat, hiszen, volna elég benne, 

Csak az akarattól akarás is telne! 

Egy akarás sarkába szegődne a másik, 

Futná a vetéstől egész aratásig! 

 

Ilyen ütődött, Uram, szegény szolgád! 

Maga módján hiszen tevegeti dolgát, 

Kantározni, nekimenni nem is akad párja, 

Csak a dolog derekát már a jó égtől várja. 

 

De hisz, édes Uram, te vagy az az ég is. 

Te tudod, hogy akármilyen, tied vagyok 
mégis. 

Hozzád futok akkor is, ha a lelkem vádol. 

Langymeleget, Uramisten, ki ne vess a 
szádból! 
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    Kedvenc verseimből — Sík Sándor: Júniusi körte 

cölibátus kérdését érintették. Sok fiatal személyes megerősítést és 

iránymutatást is kapott a beszélgetések során. Rákosszentmihályról heten 

vehettünk részt a rendezvényen. Köszönet a szervezésért plébános atyának, 

és a hittan csoport vezetőinek!  

Tollár Vince 
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Szeretnénk közzétenni pár rövid írást, milyen szenvedéseken mentek át a 
kommunista üldözés idején (1948-1989) papok, apácák, szerzetesek. De 
talán még ennél is fontosabb, hogy megtudjuk: hogyan maradtak a 
szenvedések ellenére is egyenes derekúak, hűségesek Istenhez, és tartották 
meg a humorukat is. Ezt a “mégis derűt” szeretnénk  egy-egy kedves, olykor 
vicces történet formájában megosztani.     Baczó Tamás 

Mégis derű — vallás, babona, butaság   

Hevenesi János jezsuita így emlézkezett vissza:  

“P. Mócsynak a börtönben magyarázta egy ávós: Maga milyen tanult ember, 

és mégis vallásos, pedig az babona, butaság. Megmondhatom-e – kérdezte P. 

Mócsy (aki mellesleg doktorátust szerzett filozófiából is, teológiából is, 

biblikumból is) – hogy mi a különbség a három között? – No, mondja! – Hát 

kérem: a vallás az, hogy megteszem, amit Isten akar. A babona az, ha pl. 

lekopogással, ráolvasással stb. azt akarom, hogy Isten tegye meg azt, amit én 

akarok. Tehát pont fordítva. – Na, és mi a butaság? – vágott közbe az ávós.  

— Az, ha valaki ezt a kettőt nem képes megkülönböztetni...” 

„Forrás: Üldözött jezsuiták vallomásai,  
1995 Anima Una -könyvek/8, 208. oldal 

 

A következő szám megjelenése 
ősszel várható. 

 

Cikkeket, anyagokat a  
petrovics.sandor1@t-online.hu 

vagy a baczot@gmail.com 
címre várjuk, köszönettel. 

Szentmihályi Életünk 

A Rákosszentmihályi Római 

Katolikus Plébánia lapja 

Főszerkesztő: Petrovics Sándor,  
   petrovics.sandor1@t-online.hu 

Szerkesztő: Baczó Tamás 

Plébánia:  
   1161 Budapest, Templom tér 3.  

A hívek figyelmébe ajánljuk a plébánia honlapját 
(rakossszentmihaly.hu), ahol a legfontosabb 

hirdetések, programok naprakészen olvashatók 

mailto:petrovics.sandor1@t-online.hu
mailto:baczot@gmail.com
mailto:petrovics.sandor1@t-online.hu
rakosszentmihaly.hu
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    Anyaklub 

Kedves Érdeklődők! Sok szeretettel hívunk Benneteket az Anyaklubunkba, mely 
hamarosan 1,5 éves lesz. Két hetente csütörtökön délelőtt tartjuk a találkozókat. A 
klub fő célja, egy olyan lelki közösség létrehozása, ahol az anyukákat és családjaikat 
foglalkoztató kérdésekről szabadon, kötetlenül tudunk beszélgetni, és 
tapasztalatokat cserélni. A főbb témaköreink közül néhány: Isten szerepe a 
családban, otthoni munkamegosztás, elvárások, elfogadás, klasszikus férfi-női 
szerepek, szeretetnyelvek alkalmazása, testvérviszonyok, imaélet otthon, gyerekek 
elengedése kicsi és nagy korban, hogyan fegyelmezzünk, milyen a jó burok? Ezeken 
a témákon felül vannak alkalmak ahol az öltözködés és a divatos smink is előtérbe 
kerül. Ha engem kérdeznek, miért jó tagja lenni egy ilyen helyi közösségnek? A 
rengeteg előnye mellett kiemelnék néhányat: azért mert a rákosszentmihályi 
Anyaklub egy kapcsolódási pont, fény a sötét éjszakában, lélekfrissítő, kiszakadási 
lehetőség a mókuskerékből és nem utolsó sorban pedig megtartó háló. Várunk 
mindenkit nagy szeretettel!               Sója Réka 

Kérdezz és érdeklődj bátran:  

Subertné Haála Judit, 20 315 6159, judit.haala23@gmail.com 

Jelentkezés: Ezen a linken, vagy a QR kódon keresztül. 

Szentmihályi Életünk 

Nyitott plébánia 
„Engedjétek hozzám a gyermekeket” Mk 10,14-15 
Valóban öröm őket itt látni a teplomban, és szeretnénk, ha a plébánián is 
otthon éreznék magukat. A „Nyitott plébánián” tárt karokkal várjuk a kicsiket 
és nagyobbakat játékra, kézműveskedésre és egy kis együttlétre a vasárnapi 
két szentmise között 10-11-ig.  
Amíg fő az ebéd, vagy a szülőknek egy kis együttlétre lenne szüksége,  addig 
mi továbbgondoljuk az evangéliumot, és valami szépet alkotunk. 

mailto:judit.haala23@gmail.com
https://docs.google.com/forms/d/1TTUqiiyJ1FN2q8BMqfRP8BY9s5o96geNo7qsD2evCtc/edit


 

 

12 Szentmihályi Életünk 

Az ifjúsági hittanról összegyűjtöttük pár 
mondatban, hogy kinek mit ad, ki milyen 
értékeket lát egy ilyen alakuló 
közösségben. 

Egy nagyon sokszínű társaság jött össze. 
Nem is gondoltuk, hogy ilyen jó 
pillanatokat hozhat nekünk. 

Nagyon jó, hogy nekünk, fiataloknak is 
lehetőségük nyílik az egyházközösségen 
belül megismerkedni. Egy ilyen közösség 
szuper lehetőség a másokkal való 
találkozásra. Alakul egy kis csapat, ezáltal  
is még jobban megismerhetjük a 
környezetünkben élőket. 

Nekem örömet okoz, hogy saját 
gondolatainkat — beszélgetéseken ke-
resztül — megosztva tudunk a kor-
osztályunktól tanulni, és talán szélesebb 
látókörre szert tenni. 

 

 

 

 

 

 

A hittan célja, hogy megtaláljuk a 
hétköznapi életben, mivel tudunk 
közelebb kerülni Istenhez és hogyan 
tudunk keresztény életet élni. Jó 
beszélgetni olyanokkal, akiket hasonló 
dolgok foglalkoztatnak, mint minket. 
Szeretnénk még több kötetlenebb 
programot, az eddigiek igazán jól 
sikerültek. Az „ifi” hittan megtanít az 
együttműködésre is a közösségben.   

Bárczay-Baján Lilla, Vaszi Zsófia és a 
hittan csoport 

 

Ha kérdésed van, vagy jelentkezni 
szeretnél, ezen a linken érhetsz el 
minket, vagy a QR kóddal.       

Subertné Haála Judit 
judit.haala23@gmail.com, 20 315 6159  

Derű:  

Haver, képzeld, a feleségem tegnap este megfenyegetett, hogy elhagy 
a pókerszenvedélyem miatt - meséli Kovács. 
- És akkor abbahagyod a játékot? 
- Á, dehogy, szerintem csak blöfföl. 

Gyanakvó férj a feleségéhez: 
- Honnan van ez a gyönyörű nyakláncod, drágám? 
- Az autód hátsó ülésén találtam, édesem... 

Fotó: Haála Judit 

https://forms.gle/8JKLEg4gyyYpFciz9
mailto:judit.haala23@gmail.com

